
Zápisnica 

zo zasadnutia Výkonného výboru SZTPŠ 

konaného dňa 9. 3. 2016 

 

 

Prítomní:  J. Riapoš, P. Bílik, V. Vadovičová, R. Ďurkovič, M. Čapla,  

 

Ospravedlnení: P. Matiaško, J. Bezecný 

 

Prizvaní: S. Roško, T. Varga, D. Šipošová, D. Barbušová 

  

1. Otvorenie 

  

Zasadnutie VV SZTPŠ otvoril a prítomných privítal predseda Ján Riapoš. Skonštatoval, že 

k programu nie sú žiadne pripomienky. Zasadnutie VV SZTPŠ sa bude riadiť podľa programu, 

ktorý bol členom VV SZTPŠ zaslaný v pozvánke. Ospravedlnil neúčasť P. Matiaška a J. 

Bezecného. Privítal S. Roška, T. Vargu, D. Šipošovú, D. Barbušovú. 

 

Pred samotným rokovaním VV otvoril Ján Riapoš diskusiu ohľadom doriešenia prenájmu 

plaveckej dráhy na Mokrohájskej 3, Bratislava, ktorú hradí SZTPŠ. 

 

J. Riapoš – je treba nájsť kompromisné riešenie tejto otázky. 

 

P. Bílik – Nie je v jeho kompetencii riešiť prenájom dráhy, ale koncepciu mládeže, ktorá sa oproti 

minulým rokom celkom zmenila. Zrušili sa paralympijské centrá, nakoľko sa neosvedčili. V tomto 

roku preto SZTPŠ prijalo novú koncepciu, keď bude priamo podporovať naše subjekty, kluby, 

ktoré sa zaoberajú mládežníckym športom. Ich činnosť bude hodnotená a výsledok bude 

dôležitým podkladom pre posúdenie žiadosti v budúcom roku.. Treba si však uvedomiť, že 

v budúcom období už nie je možné financovať požiadavky centier talentovanej mládeže v objeme 

100% všetkých nákladov športovej prípravy. Kluby sa musia aj sami snažiť získať vlastné 

prostriedky. PK Dolphins požiadal v roku 2016 o pridelenie centra športovej činnosti mládeže, 

bola mu pridelená dotácia cca 1068€ a nakoľko paralympijské centrum pri ŠK Altius zaniklo, je 

podľa neho ďalší prenájom dráhy zo strany SZTPŠ nepotrebný a z hľadiska novej filozofie 

činnosti centier talentovanej mládeže pri kluboch neprijateľný a rozpočtovo nerealizovateľný. 

 

J. Riapoš – plávanie prešlo pod SPV a preto sú tu prítomní aj zástupcovia SPV. V rámci SZTPŠ 

však platba za prenájom dráhy ostala na jeho pleciach. 

 

T. Varga – v rámci reprezentácie plávania hradí SPV dráhu pre K. Petrikovičovú. 

 

P. Bílik – pred dvomi rokmi, po kontrole tréningu v PC Bratislava, sme sa rozhodli, že dráhu aj 

napriek menšiemu počtu plavcov budeme naďalej platiť. Dnes je však v rámci nového systému 

podpory mládeže úplne  iná situácia a dráha sa pre SPV a SZTPŠ stáva nerentabilnou. 

 

D. Šipošová – v roku 1996 spolu s A. Zaťkom a M. Prokeinovou poskytli na opravy bazénu na 

Mokrohájskej z vlastných prostriedkov 100 000 Sk, aby nezaniklo plávanie v Bratislave. Ponúkla 

Riapošovi a Bílikovi, že dohodne stretnutie s predsedom BSK p. Frešom. Ak sa vypovie zmluva, 

dráha už nepôjde do verejnej súťaže, ale ponúkne sa verejnosti. V súčasnosti ju využíva 9 detí. Je 

ochotná podieľať sa na spolufinancovaní prenájmu dráhy. Žiada, aby sa nezrušil prenájom. 



 

J. Riapoš - Budeme sedieť k rozpočtu a vynasnažíme sa nájsť čo najlepšie riešenie, 

 

S. Roško – je treba nájsť spoločnú cestu a riešenie danej situácie, aby sa nikto necítil 

diskriminovaný. 

 

P. Bílik – v súčasnom období pripravujeme požiadavky a návrhy k novej koncepcii BSK ohľadom 

rozvoja a športu mládeže. Jednou z dôležitých pripomienok bude určite aj financovanie prenájmov 

a športovísk v rámci Bratislavského kraja. 

 

J. Riapoš – poďakoval prítomným za diskusiu a začal rokovanie VV SZTPŠ 

 

2. Kontrola zápisnice a úloh  

 

Predseda SZTPŠ skonštatoval, že k zápisnici neboli vznesené žiadne pripomienky.  

 

Všetky úlohy boli splnené 

 

3. Návrhy na: reprezentačné družstvá, reprezentačných trénerov, zloženie realizačných 

družstiev a zloženie ŠTK 

 

M. Čapla - predložil členom VV SZTPŠ návrh na jednotlivé reprezentačné družstvá, 

reprezentačných trénerov, zloženie realizačných družstiev a ŠTK tak ako ich dostal od predsedov 

STK a reprezentačných trénerov. 

 

J. Riapoš – hlasovať sa bude tak, že sa prečíta kompletný návrh a po jeho pripomienkovaní sa 

bude hlasovať za všetky športové odvetvia spoločne. 

 

K predloženému návrhu neboli žiadne pripomienky a J. Riapoš dal hlasovať. 

 

Za: 4  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

J. Riapoš – je potrebné schválený návrh publikovať na našej internetovej stránke. 

 

4. Rozpočet 

 

P. Bílik – vysvetlil princípy tvorby rozpočtu pre jednotlivé športové odvetvia. V tomto roku sme 

zobrali do úvahy výsledky za posledné dva roky. Body získané za 2 roky dozadu boli krátené na 

50%. 

 

J. Riapoš – je evidentný obrovský nárast finančných prostriedkov v tomto roku. Je dôležité aby 

sme išli s vyrovnaným rozpočtom a aby sa aj taký udržal. Toto je našim prvoradým cieľom. 

Z rozpočtu je jasne vidieť, ktoré športy sú úspešné a dosahujú dobré výsledky. Pre niektoré 

športové odvetvia tvoria gro finančných prostriedkov prostriedky získané prostredníctvom 

vybraných športovcov. Evidentný je nárast v cyklistike a boccii. Nápočet pre vybraných 

športovcov je daný MŠVVaŠ SR. Položka reprezentácia a rozvoj je pohyblivá a každý rok závisí 

od dosiahnutých výsledkov. 

 



P. Bílik – odprezentoval rozpočet pre mládež. Robí ho ako celok (SZTPŠ + SPV), pretože aj 

koncepcia športu zdravotne znevýhodnenej mládeže je koncipovaná ako jednotná pre obidva 

subjekty.  

K otázke rozpočtu SZTPŠ sa P. Bílik opýtal, či má SZTPŠ nejaké záväzky, ktoré môžu ohroziť 

jeho vyrovnané čerpanie. 

J. Riapoš – Máme kontokorentný úver, ktorý treba splácať. Bez neho by sa nám nepodarilo 

„prežiť" začiatky rokov, keď z ministerstva chodia financie dosť neskoro. 

J. Riapoš dal hlasovať o rozpočte. 

 

Za: 4  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Je potrebné zverejniť rozpočet na našich internetových stránkach a oboznámiť predsedov ŠTK 

s pridelenými dotáciami na ich športové odvetvie 

 

 

5. Zhodnotenie činnosti rok 2015 

 

J. Riapoš – Rok 2015 bol veľmi náročný ohľadom kvalifikácie športovcov na PH Rio 2016. 

Usporiadali sme dve veľké podujatia. Podanie vyúčtovania na MŠVVaŠ prebehlo v riadnom 

termíne. V súčasnosti sa v spolupráci s auditorkou pripravuje daňové priznanie. Je potrebné 

pripraviť aj všetky ekonomické podklady za Triumf ducha s.r.o. Do budúcnosti by bolo dobré, aby 

sme mali určitú finančnú rezervu z našich zdrojov. V globále bol rok 2015 úspešný a pozitívny. 

Posúvame ďalej stredisko Remata. Je však potrebné stále hľadať efektivitu pri narábaní 

s finančnými prostriedkami. Výborne sme organizovali podujatia v stolnom tenis, tenise a v boccii 

(Lipt. Mikuláš). 

 

6. Rok 2016, plán činnosti 

 

J. Riapoš – prioritou je, aby sa čo najviac našich športovcov zúčastnilo PH Rio 2016.  

 

M. Čapla – do dnešného termínu máme zatiaľ kvalifikovaných športovcov, či už na meno alebo 

na miestenku v športovom odvetví v nasledovných počtoch. 

 

Boccia – 7 miesteniek 

Cyklistika – 3 miestenky 

Drezúra – požiadali sme o voľnú kartu 

Lukostreľba – 1 miestenka 

Stolný tenis – 7 miesteniek (z nich 1 voľná karta) 

Tenis – požiadať o voľnú kartu 

 

Požiadal členov VV o možnosť podania voľnej karty pre Mareka Gergelyho. 

 

J. Riapoš dal hlasovať o návrhu 

 

Za: 4  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

J. Riapoš – v zmysle nového zákona o športe musíme zosúladiť naše stanovy podľa zákona. Do 

30. 6. 2016 musia byť upravené stanovy schválené na ministerstve vnútra. Navrhuje zvolať VZ 

SZTPŠ na 22. 4. 2016. Hlavným bodom valného zhromaždenia bude úprava stanov 



 

J. Riapoš dal hlasovať o návrhu 

 

Za: 4  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

J. Riapoš – v tomto roku nás taktiež čakajú naše tradičné podujatia v stolnom tenise a tenise 

a taktiež turnaj v boccii, ktorý organizuje ZOM Prešov. Uchádzame sa o konanie MS v stolnom 

tenise družstiev. Podľa neoficiálnych informácii sme boli vybraný a budeme usporiadateľom 

týchto historicky prvých samostatných majstrovstiev sveta družstiev. Mohli by sme si aj finančne 

pomôcť. 

 

7. Rôzne 

 

P. Bílik – Informoval o stave riešenia prevádzky ubytovacieho zariadenia Chata Remata. 

V posledných rokoch sme narážali na problémy s jej prevádzkou, údržbou a investíciami, nakoľko 

bolo väčšinou ekonomicky v miernej strate. Je tu však tradícia (hlavne pre mládež) i nové 

možnosti využitia, investovali sme do výťahu a bezbariérovej rampy a preto považuje za dôležité 

toto zariadenie ďalej prevádzkovať a priniesť v krátkom období potrebné investície na jeho 

obnovu. V roku 2016 príde k systémovým zmenám v riadení športu mládeže, čo môže priniesť 

nové možnosti obsadenosti zariadenia. Ambíciou je, aby sa opäť efektívne využívalo pre prípravu 

zdravotne znevýhodnených športovcov. Popri tom je dôležité zachovať možnosť jeho využitia pre 

školy – lyžiarske kurzy a školy v prírode, pre športovcov a členov SZTPŠ, či iné organizácie 

zdravotne znevýhodnených. V tomto roku bude prevádzka zariadenia na rozdiel od posledných 

rokov v našej réžii, prostredníctvom nášho zamestnanca. Veľmi pozitívny bol ohlas na zimný 

kemp. Je však nutná investícia (dokončiť výmenu radiátorov, bojlera, vymaľovanie komplexu, 

atď.), aby sme boli konkurencieschopný. 

 

M. Čapla – tri kluby ukončili činnosť v našom zväze. Zomrel aj p. E. Alexy. Boli odoslané 

zálohové faktúry za členský poplatok. 

 

R. Ďurkovič – regisport je dobrý, ale podľa neho sa tam musia dávať zbytočné osoby (asistenti 

pre boccistov). 

 

J. Riapoš – ak chcú využívať všetky výhody SZTPŠ, musia byť registrovaní aj všetci asistenti. Je 

na rozhodnutí samotného klubu koho zaregistruje a koho nie. Ak chcú kluby, aby boli hradené 

náklady zo SZTPŠ, každý jednotlivec musí mať registračný preukaz SZTPŠ. Nemôžeme robiť 

výnimku len pre bocciu. 

 

M. Čapla – oznámil, že sa zúčastní Valného zhromaždenia World Paravolley. 

 

8. Záver 

 

J. Riapoš – Poďakoval všetkým za účasť. 

 

 

Zapísal: M. Čapla 

 

 

Overil:  P. Bílik 



UZNESENIE č. 01/03/2016 

 

VV SZTPŠ 

 

A. Berie na vedomie 

 

a) informácie ohľadom riešenia vzniknutej situácie s prenájmom plaveckej dráhy na 

Mokrohájskej 3 

b) zápisnicu z 30. 10. 2015 

c) návrh na zloženie reprezentačných družstiev, reprezentačných trénerov, zloženie ŠTK 

a zloženie realizačných družstiev 

d) informáciu o rozpočte na rok 2016 

e) zhodnotenie roka 2015 

f) plán činnosti na rok 2016 

g) informáciu o ubytovacom zariadení Chata Remata 

h) vystúpenie ŠK TPŠ Štart Michalovce, Spoločnosť pre pomoc paraplegikom a ŠK ZPO 

Sportinvalid Gelnica zo  SZTPŠ 

 

B. Schvaľuje 

 

a) zloženie reprezentačných družstiev, reprezentačných trénerov, zloženie realizačných 

družstiev a zloženie ŠTK na rok 2016 (zoznam v prílohe zápisnice) 

b) rozpočet SZTPŠ a rozpočet mládeže na rok 2016 

c) žiadosť o bipartitnú kartu pre M. Gergelyho 

d) konanie VZ SZTPŠ dňa 22. 4. 2016 

 

C. Ukladá 

 

a) Zverejniť na internetových stránkach schválenú reprezentáciu na rok 2016 

 

T: do 14. 3. 2016     Z: P. Bílik 

 

b) Zverejniť na internetových stránkach schválený rozpočet na rok 2016 

 

T: do 14. 3. 2016     Z: P. Bílik 

 

c) Informovať predsedov ŠTK o rozpočte na športové odvetvie 

 

T: do 14. 3. 2016     Z: M. Čapla 

 

d) Informovať štatutárov klubov o konaní VZ SZTPŠ a zaslať im predbežný materiál 

 

T: do 14. 3. 2016     Z: sekretariát 

 

e) Požiadať o bipartitnú kartu pre M. Gergelyho 

 

T: do konca apríla     Z: M. Čapla 

 

 


